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Jedno malé vítězství mají za sebou starostové měst Kadaně, Klášterce nad Ohří, Cho
mutova a Jirkova, kteří vyvíjejí společnou iniciativu к legislativním změnám zákona 
o sociálních dávkách na bydlení. Starostové otevřeně mluví o situaci, kdy obchodníci 
s chudobou vydělávají na těchto dávkách, které stát vyplácí početným rodinám. Peníze 
však končí v rukou pronajímatelů bytů a ve městech na severu i západě Čech se kumulují 
problémy s nepřizpůsobivými. Pokračování na str. 6

4 investice
Anketa spokojenosti obyvatel
Aktuální investiční akce

5 & ekologické okénko
Observatoř Tušimice pořádá 

den otevřených dveří
Kvalitu ovzduší nyní měří nový 

přístroj
Rozmístění velkokapacitních 

kontejnerů

6 S aktuálně
Iniciativa starostů к omezení 

dávek na bydlení má ohlas
Město vytvořilo analýzu 

lázeňství v Klášterci nad Ohří
Co vše zvládnou aktivní senioři

7 S aktuálně
Z klášterecké radnice 

a Okounova

8 S rozhovor s...
Arturem Šcianou

10 S kultura
Lenka Štěpaníková v galerii Kryt
Co přinese Klášterecká divadelní 

jařina
Přijďte si užít strašidelnou stezku 

kulturákem

11 S kultura
„Nejsme žádné bábovky" již 

posedmé

V kině vede Bohemian Rapsody 
Děti ze ZUŠky moderovaly 

v pražském rádiu v 
Přijďte si zatančit do ZŠ 

Petlérská

12 <5? pro rodinu
Porcelánka dětem 
Školáci dobyli vrchol Meluzíny 
Děti se učily lyžovat 

i v Rakousku 
Zápisy dětí do MŠ a ZŠ

13 & pro rodinu
Maminky na mateřské cvičí 

v parku
Společnost PULS podpořila 

Centrum nadaných dětí

14 & pohled do historie
Proč zanikl Oharský mlýn?

15 tip na výlet
Naše tipy na jarní prázdniny

16 & sport
Hokejový nábor 
Trojboj v Em ku

18 & inzerce 

20 <5° křížovka

SLOUPEK STAROSTY

Vážení Klášterečtí,
měsíc únor 
se pomalu 

1 blíží ke konci 
ij Jat «t. f g v mnoha 

dnech byl spí
še měsícem 
jarním než 

zimním. V lednu jsme spo
lečně s vedením měst Kada
ně, Jirkova a Chomutova 
psali dopis panu premiéru 
Babišovi. Podpořili jsme tak 
aktivitu starosty sousední 
Kadaně Jiřího Kulhánka, kte
rý se již řadu let marně snaží 
prosadit omezení vyplácení 
dávek na bydlení na výši 
obvyklého nájemného v na
šich městech. Pan premiér 
nám nyní odpověděl, že vidí 
návrhyjako racionální a bude 
vývoj legislativy osobně sle
dovat. Doufám, že to není 
jen další z řady slibů, protože 
návrh podporují i další města 
našeho regionu. Shodujeme 
se všichni v tom, že je třeba 
pomáhat a podporovat lidi 
slušné, kterým se kvalita 
bydlení zhoršuje díky nesluš
ným sousedům.
Při likvidaci požáru v Budo
vatelské ulici byla nutná eva
kuace více než šedesáti 
osob, zasahovaly všechny 
složky integrovaného zá
chranného systému. Průběh 
jsem viděl osobně, a proto 
bych velmi rád poděkoval 
nejen jim, ale i naší městské 
policii, dobrovolným hasi
čům, sociálnímu odboru 
našeho úřadu a dalším za 
jejich profesionalitu. Násled
ně bylo nutné zprovoznit 
plyn, topení či vodu, a tak 
poděkování patří i místním 
firmám a živnostníkům.
V souladu se strategickým 
plánem města nyní stojí před 
vedením rozhodnutí, jak dál 
s lázeňským areálem v na
šem městě. Myslím, že je tře
ba rozhodně podpořit jeho 
rozvoj směrem к lázeňství, 
protože tak můžeme pozitiv
ně ovlivnit a oživit dění v his
torické části našeho krás
ného města. Závěrem si 
dovolím popřát vše nejlepší 
všem dívkám i ženám к jejich 
nadcházejícímu svátku a dě
tem krásné jarní prázdniny.

Štefan Drozd, 
starosta města U


